

# **Referat af OSK-møde i OSK NA SoV, d. 07. februar 2016.**

---

# Dagsorden OSK møde i SoV, d. 07.2.16 kl. 10:00 på Kornbakken.

## Formalia:

- Servicebøn:
- Præsentationsrunde og afbud:
- Velkommen til nye:
- Oplæsning af Koncepter og Traditioner:
- Bemærkninger/godkendelse af beslutningslog fra sidste møde og dagens dagsorden:

## Rapportering:

(emner der ønskes taget op i delingssessionen bedes I notere)

## Fra grupperne:

- Følger ugedagene - Skal SoV have Unitydag 2016?

## Fra betroede tjenere:

- Kasserer:
- Litteraturansvarlig:
- OSR - RSK Rapport.

## Fra stående udvalg:

- H&I-udvalg:
- Unitydags udvalg - tema

## Præsentation af kandidater til ledige poster og service-CV:

- Ingen: Unitidagsudvalg

## Delingssession:

- Emner opstået under rapportering fra grupperne:
- Emner fra den øvrige rapportering:
- Input til hvad RD skal evt. skal have med til VSK i april? Skal RD komme og holde workshop om dette?

## Beslutningssessionen:

- Forslag fra delingssessionen:

## Meddelelser:

Ting der skal med ud til grupperne:

## Eventuelt:

## Rundt om mødet:

## Næste møde:

## Formalia

### **Sindsrobøn:**

Afholdt

### **Præsentationsrunde og afbud:**

Tilstede: Jesper (OSR/ordstyrer) - Erik (litteratur/GSS Næver Alone) - Mikkel (kasserer) - Allan (HI/GSS Clean&frisindet) - Martin (GSR Clean&frisindet) - Per (obs) - Brian (GSS Fællesskabet) - Annette (GSR De frie fugle) - Ken (GSR Fællesskabet) - Ivan (GSS Pejsemødet) - Julie (GSR Pejsemødet) - Lotte (Vita Nova) - Jane (Keep it simple) - Marlene (Keep it simple) - Mogens (sekretær)  
afbud: Michael (ordstyrer)

### **Oplæsning af De Tolv Traditioner og De Tolv Koncepter for NA-service**

Blev oplæst!

### **Godkendelse af referat/beslutningslog fra sidste møde og dagens dagorden**

Referat og beslutningslog godkendt. Dagsorden - der er taget beslutning om at der skal være en Unitydag og der er en kandidat. Dog har forløbet ikke været i orden så der er behov for at tage dette op. Der byttes rundt på punkterne så dette kan afklares.

## Rapportering

### Fra grupperne

#### **En ny start, mandag, Haslev**

Ingen repræsentant!

#### **Keep it simple, mandag, Holbæk**

Ingen skriftlig rapport, efterlyser GSR mapper

#### **Fællesskabet, tirsdag, Vordingborg**

Møderne går fint. God ånd. Mødet er i vækst igen

#### **Sydhavsøerne, onsdag, Nykøbing F**

Ingen repræsentant!

#### **Pejsemødet, onsdag, Roskilde**

Godt fremmøde. Jævnlig deltagelse fra Jyderup. Arbejder på en struktur på gruppesamvittigheds mødet.

#### **De frie fugle, onsdag, Slagelse**

Velbesøgt møde. Alle poster bortset fra GSS besat. Har fyldt godt op i litteratur beholdningen. Besluttede fremadrettet at veksle hver anden måned mellem mand/kvinde til speak. Gør meget ud af at vores indledere og speakere lever programmet, skriver trin. Gode til at tage imod nykommere. Klokker/tidsbegrænsningen er en succes. Masser af bedring, håb og kram.

#### **Clean og Frisindet, torsdag, Vordingborg**

Krav for at bakke op om Unitydag: Formandskandidat skal være opstillet og have udsendt service cv senest til novembermødet. Kasserer ligeså. Budget skal være ude senest i januar, så der er et valg. Alle skal kunne være en del af udvalget, informationerne skal ud til alle grupper via NA kanalerne, ikke fjæs bog eller andet udenforstående.

### **Næver Alone, fredag, Næstved**

Mødet går godt, antallet af folk i gruppesamvittigheden vokser. Poster besat.

### **Vita Nova, fredag, Holbæk**

Ingen skriftlig rapport!

### **Lørdagsgruppen, lørdag, Ringsted**

Ingen repræsentant!

### **Frihedsgruppen, søndag, Nykøbing F**

Ingen repræsentant.

## **Delingssession**

omkring Unity dag rykkes frem hertil.

Forløbet omkring Unitydagen har ikke været optimalt. Alt for sent der er en gruppe der stiller med en formandskandidat og lysten til at arrangere dagen. Budgettet kommer så sent ud at der reelt ikke er mulighed for indsigelser og ændringer. Der holdes et udvalgs møde selv om ingen er valgt, og oplysningerne kommer ikke ud via de rigtige kanaler, men kører via en tråd på fjæs. Det kan vi gøre bedre! Ønske om retningslinjer for udvalget skrevet ind i OSK retningslinjerne. Vilje til at få det bedst mulige ud af situationen.

### **Valg af betroede tjenere:**

Annette præsenterede sit service cv og besvarede spørgsmål.

Valgt med konsensus til formand for Unitydag udvalget

## **Fra de betroede tjenere i OSK NA SoV**

### **Kasserer:**

Årsregnskab udsendes sammen med dette referat til godkendelse på marts mødet. Aktuell beholdning (før dagens møde) - kontant: 2.862,50 - bank: 11.850,50

### **Litteraturansvarlig:**

Hektisk start for den nye litteratur ansvarlige, mange bestillinger. Sender ting til Jyderup.

### **OSR/OSS:**

Rapporterede fra budget mødet i november, se referatet på hjemmesiden. Vi skal have den regions delegerede "klædt på" til Verdens Service konference, mulighed for at få ham herover og lave workshop om det ønskes. CAR rapport (de ting som skal behandles på VSK) ligger på na.org (på engelsk og svensk, der arbejdes på at oversætte mest muligt). Læs det. Clean og frisindet har nogle spørgsmål og diskussions emner til en af de power point præsentationer WSO har lagt op omkring litteratur m.v. som tager afsæt i skrivelsen "A Response to the published NAWS C.A.R. Report Statements & PowerPoint Presentation" (vedhæftet referatet).

## **Fra stående udvalg**

### **HI udvalg**

HI i SoV nedlægges indtil videre - 4.012,00 kr er tilbageført til OSK kontoen!

## Unitydag udvalg

Annette redegjorde for de tiltag der er gjort. Er opmærksom på at det ikke er sket som de burde, men understreger at det blev sagt højt og tydeligt på det afholdte møde at det ikke var et officielt udvalgs møde, da ingen var valgt endnu, og at alt kunne blive ændret.

Der er fundet villige service folk til langt de fleste områder til dagen. Per H er indstillet som kasserer. Der er fundet et godt sted i Ringsted vi kan leje. Budgettet blev fremlagt.

Forslag til tema: "Vi kommer i bedring" - "Sammen kan vi" - "Jeg blev til vi" - "Sponsorship"

Næste (første officielle) udvalgs møde den 17 februar i Slagelse og igen onsdag den 16 marts.

## Beslutningssessionen

### Unitydag:

Per er godkendt som kasserer, der skal vælges en suppleant da han ikke kan deltage i selve dagen!

Budgettet er godkendt!

Temaet skal besluttes på næste OSK møde!

Der indføres retningslinjer omkring Unitydag i OSK retningslinjerne (sekretær laver et udkast)!

### Workshop:

Vi inviterer RD over til vores næste OSK møde så vi kan blive klogere på VSK!

Vi har efterfølgende modtaget dette svar:

i dag 17.10

Hej Jesper og SOV 😊  
Det vil jeg rigtig gerne, skal dog lige finde ud af om jeg har søndagsvagt, og i så fald om jeg kan få den byttet. Så kontakter jer i slutningen af næste uge.  
Har lige overstået et rigtig godt EDM møde her på Island 💙

Det er dejligt og også vigtigt, at i er opmærksomme på at det er mig der skal klædes på, og at jeg ikke kommer for at lære JER noget 😊 Jeg kan dog sige at Focus er på Motion 1 og 2, resten er som jeg læser og høre det, i småtingsafdelingen og der er meget om den nye Traditions håndbog.  
Knus fra Brian 💙

samt et endeligt ja til at han kommer!

## Med ud til grupperne at tage stilling til:

### Unitydag:

Valg af tema - "Vi kommer i bedring" - "Sammen kan vi" - "Jeg blev til vi" - "Sponsorship" er foreslået.

### OSR rapport:

Er der noget i vil have med på den?

### NB NB NB.

Efter mødet har OSR modtaget et spørgsmål fra WSO med to ting vi bedes tage stilling til i forbindelse med udsendelsen af 6 udgave af Basis Tekst:

1. Ønsker vi at den bliver lavet med hard cover som hidtil eller kan vi leve med en soft cover udgave. Prisen kendes pt ikke men den bliver selvfølgelig billigere i soft men også mindre holdbar.
2. Kan vi give et bud på hvor mange eksemplarer vores gruppe vil bestille i første omgang, så vi er sikre på der bliver trykt nok?

Desuden skal vi tage stilling til hvem vores OSR skal støtte til valgmødet i RSK (service cv'er er vedhæftet).

Serviceposter i RSK:		
<b>Administrationsudvalg:</b>		
Formand	LEDIG	
Næstformand	LEDIG	
Kasserer	Mogens, SoV	Stiller op til genvalg
Vicekasserer	LEDIG	
Sekretær	LEDIG	
Vicesekretær	LEDIG	
Regionsdelegeret (RD)	Brian, Midtjylland	Valgt for perioden apr. 15 – apr. 17
RD suppleant (RDS)	På valg:	Lars RS og Maria Louise stiller op
<b>Underudvalgsformænd:</b>		
Offentlig Information (OI)	LEDIG	
Hospitaler & Institutioner (H&I)	Steff, Nordjylland	Valgt for perioden apr. 15 – apr. 17
Internetudvalget (IU)	Christian, Syddanmark	Valgt for perioden apr. 15 – apr. 17
Oversættelsesudvalget (OU)	Mia, Nordjylland	Stiller op til genvalg
Gå ind på <a href="http://www.nadanmark.dk">www.nadanmark.dk</a> for yderligere info og kontakt til betroede tjenere		

## Eventuelt

### Rundt om mødet

Et dejligt møde - med rigtig mange GSR/GSS tilstede og nye folk, velkommen.

## Næste møde

Søndag den 13 marts 2016, klokken 10 !